
ACTA DE SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA DE FACULTAT DE LA FACULTAT 

DE CIÈNCIES CELEBRADA EL DIA 9 DE DESEMBRE DE 2015. 

A Bellaterra, a les 12:26 del dia 9 de desembre de 2015, es reuneix a la sala d’actes de la 

Facultat la Junta de Facultat de Ciències en sessió ordinària sota la presidència del Sr. 

Degà actuant de secretari el secretari de la Facultat i amb l’assistència dels següents 

membres de la Junta: Antoni Méndez (degà), Lluís Casas (secretari i vicedegà), Verònica 

Ahufinger (vicedegana), Laia Saumell (vicedegana), Joan Suades (vicedegà), Albert 

Guillem Adserias, Jaume Aguadé, María Luisa Arboleya, Oriol Baena, Francisco Javier 

Bafaluy, Núria Balbuena, Anna Barragán, Jordina Belmonte, María Ángeles Benítez, 

Àngel Calsina, Juan Camacho, Daniel Campos, Nelida Isabel Carmona, Montserrat 

Carrasco, Maria del Pilar Casado, José Manuel Castellano, José María Crespo, Jaume de 

Dios, Maria Concepció de Linares, Manuel del Valle, Carlos Domingo, Rafel Escribano, 

Esteve Fábregas, Mercè Farré, Adrià Garcia, Jordi Gené, Àngels González, Marta 

Golzalvo, Albert Griera, Gregori Guasp, Maria Jolis, Montserrat López Mesas, Santiago 

Maspoch, Juan Eugenio Mateu, Anna Meléndez, Carles Navau, Carmen Naya, Joan 

Orobitg, Rosa Maria Ortuño, Cristina Palet, Diego Pavón, Maria Carmen Pérez, Francesc 

Pi, Joan Francesc Piniella, Teresa Puga, Maria Mar Puyol, Rosa Rodríguez, Francesc 

Xavier Roqué, Josep Ros, Albert Ruiz, Álvaro Sánchez, Rosa Maria Sebastián, Ona 

Segura, Santiago Suriñach, Antoni Teixell, Carolina Villa i dels següents convidats 

(candidats electes provisionals del sector C): Giorgio Guglielmo Bonassi, Arnau Bordas, 

Miquel Cardona, Miquel Castellote, Genís Láinez, Àlex Gómez, Ester Monsonís, Álex 

Nuez, Paula Puy, Gerard Rayo, Judit Tomsen, Daisuke Takegami,  

S’excusen: Joan Bach, Xavier Bardina, Gerard Buxó, Maria Rosa Camps, Ferran Cedo, 

Rafael Contreras, Mercè Corbella, Sílvia Cuadrado, Nicolás Guillermo Ferrer, Luís 

Gordon, María Ángeles Guijarro, Montserrat Mallorquí, Pere Masqué, Carme Miralles. 

Amb l’ordre del dia: 

1.- Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior de data 17/12/2014. 

2.-Informe del degà. 

3.-Torn obert de paraules. 

 

 

1.- Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior de data 17/12/2014. 

S’aprova per assentiment l’acta de la sessió anterior de data 17/12/2014. 

 

2.-Informe del degà. 



-El degà dóna la benvinguda als nous membres de la Junta i explica que els nous candidats 

electes del sector C encara ho són a títol provisional i que, si no hi ha cap impugnació 

dels resultats, demà seran finalment proclamats com a membres de la junta. Per això en 

la junta d’avui se’ls ha convidat a assistir malgrat no ser encara oficialment membres de 

la Junta.  

-El degà continua anunciant els canvis que s’han produït en la composició de la junta com 

a conseqüència dels relleus dels equips de coordinació d’alguns graus i màsters. Hi ha 

hagut relleus als graus de Ciències Ambientals, que ara inclourà dos sots-coordinadors 

(Joan Rieradevall i Jordi Garcia han estat substituïts per Cristina Palet, Daniel Campos i 

Montserrat López) i d’Estadística Aplicada (Mercè Farré i Rosario Delgado han estat 

substituïdes per Pere Puig i Gregori Guasp). També hi ha hagut relleus als màsters 

‘Nanociència i Ciència de Materials’ (Xavier Cartoixà ha estat substituït per Aitor 

Lopeandia) i al ‘Joint European Master in Environmental Studies –Cities & Sustainability 

(JEMES)’ (Gara Villalba ha estat substituïda per Maria Rosa Rovira). El degà agraeix la 

tasca desenvolupada pels coordinadors sortints i dóna la benvinguda als seus relleus. 

- El degà continua l’exposició de l’informe presentant les dades de matrícula d’enguany. 

Pel que fa a graus hi constata números similars als de l’any passat (només 9 alumnes 

menys), amb un nivell de sobrematrícula més moderat que es concentra sobretot a Física 

però de forma organitzativament suportable (l’any passat la sobrematrícula fou 

especialment greu a Química on calgué crear un nou grup de pràctiques). La Facultat té 

actualment uns 2400 estudiants de grau. El nivell de matrícula dels graus és bo ja que es 

cobreix l’oferta. Pel que fa a màsters les dades de matrícula registren 215 matriculats (23 

més que l’any passat). A més cal afegir-hi els estudiants matriculats en altres universitats 

en màsters on la UAB hi participa tot i no coordinar-los. La matrícula de màsters ha 

millorat per bé que encara no s’arriba a cobrir tota l’oferta.  

- A continuació el degà passa a comentar que els 7 graus i 4 màsters que es van sotmetre 

al procés d’acreditació han rebut el qualificatiu d’acreditació favorable. El degà explica 

que l’acreditació és un procés que es du a terme com a revisió del funcionament d’estudis 

oficials que es van iniciar amb un procés de verificació. De cara al setembre de 2016 hi 

haurà un nou procés d’acreditació per a 4 màsters més (Física d’Altes Energies, 

Astrofísica i Cosmologia; Mathmods; Nanociència i Nanotecnologia Avançades; Estudis 

Interdisciplinaris en Sostenibilitat Ambiental, Econòmica i Social). 

-Un altre tema que tracta el degà és la concessió a la facultat de la distinció Jaume Vicens 

Vives 2015 en la modalitat de premi col·lectiu “per la qualitat docent i de la recerca i per 

les iniciatives innovadores en els estudis científics amb la finalitat de crear nous perfils 

professionals”. El degà destaca que és un premi veritablement col·lectiu lligat a la 

trajectòria de tota la Facultat i fruit del treball de molta gent tant des de càrrecs 

institucionals com anònimament. El degà detalla que a la memòria que es va redactar per 

optar al premi s’hi van destacar 4 aspectes: 

a) oferta innovadora d’estudis (informàtica, ciències ambientals, biotecnologia, 

nanociència i nanotecnologia). 



b) dobles titulacions (física+matemàtiques, física+química, geologia+ciències 

ambientals, estadística+sociologia). 

c) accions de promoció (dissabtes de la física, dissabtes de les matemàtiques, 

dissabtes de les ciències ambientals, química interactiva, gimcana geològica). 

d) interacció entre departaments i esfera UAB amb incidència en aspectes docents 

(doctorat, màster, treballs de final de grau, pràctiques). 

 

A banda del reconeixement, s’han rebut 20000 euros associats a la distinció que 

probablement es faran servir en l’àmbit d’infrastructures docents. 

-També en l’apartat de distincions, el degà destaca que l’ICTA ha rebut la distinció de 

recerca ‘María de Maeztu’ del Ministeri espanyol. En la primera convocatòria qui la rebé 

fou la Barcelona Graduate School of Mathematics (a la qual pertanyen organismes 

vinculats a la Facultat com ara el Departament de Matemàtiques i el Centre de Recerca 

Matemàtica). 

-El degà passa a comentar diverses activitats realitzades en si de la facultat: 

a) En el marc de l’Any Internacional de la Llum destaca que la catedràtica María Josefa 

Izuel (Medalla de la Real Sociedad Española de Física 2014) ha presidit el comitè 

espanyol de l’Any Internacional de la Llum i que va fer la lliçó inaugural del curs. Aquest 

any internacional s’ha celebrat a la Facultat amb una exposició de pòsters i una altra a les 

vitrines de la biblioteca, així com 3 conferències. El degà lamenta que la pobra assistència 

a les conferències deixés mitja sala d’actes buida.  

b) El Departament de Química ha celebrat el seu 30è aniversari amb una conferència, 

l’exhibició de fotos del període commemorat i la instal·lació d’una taula periòdica de 

ceràmica a l’entrada nord. El degà anima els altres departaments a commemorar els 

respectius 30 anys. 

c) El 19 de novembre se celebrà l’acte de Sant Albert, organitzat conjuntament amb la 

facultat de Biociències amb una conferència a càrrec de la Dra. Isabel Esteve, professora 

emèrita de Genètica i Microbiologia. El divendres 20 es va fer el lliurament de diplomes 

i premis extraordinaris als nous graduats, l’acte es va fer a l’auditori de la Facultat de 

Lletres amb l’assistència d’uns 140 estudiants més els seus familiars. 

d) La setmana vinent es farà una sessió de conferències en relació a la concessió dels 3 

premis Nobel de caire més científic (Física, Química i Medicina). 

 

-El degà passa al següent punt de l’informe que se centra en l’economia. Un dels 

compromisos de l’equip deganal era la revisió del model de distribució pressupostari de 

la Facultat. El nou model ja s’està aplicant sense incidències destacables. Malgrat tot, 

actualment estem pendents de l’arribada d’un nou model pressupostari per a tota la 

Universitat. El degà destaca que són models de distribució, i no pas de finançament. La 

consideració d’un model general ha estat fruit de la pressió de les facultats més 

experimentals que considerem que els factors de ponderació en la distribució no 

reflecteixen la realitat de la diferència de cost entre titulacions amb experimentalitat o 

sense. A tall d’exemple en model de la Facultat aplica factors de 1, 10 i 30 per a classes 

de teoria, laboratori i camp respectivament; mentre que el model de la Universitat aplica 



factors de l’ordre de només 1.5 sobre assignatures de ciències respecte a les de facultats 

sense experimentalitat. Malgrat que no tenim representants a la comissió que treballa en 

el nou model per a la Universitat seguim el tema i és possible que davant d’un nou model 

general calgui reajustar de nou el model de la Facultat. El degà explica que la 

convocatòria d’ajuts per aplicar mesures urgents que va llançar la Universitat no es 

resoldrà fins al gener. A nivell de Facultat estem mirant d’acabar l’any sense superàvit 

amb el risc de quedar amb números vermells. 

El següent punt de l’informe fa referència a obres: 

a) s’ha enllestit la sortida d’emergència a l’espina C2 senar on se situa el servei de 

ressonància magnètica nuclear.  

b) s’ha enllestit la instal·lació d’un elevador per a cadira de rodes a l’accés a l’espina C3 

parell. 

c) la remodelació del bar-restaurant de Ciències encara no s’ha acabat a causa de retards 

per problemes administratius de la concessionària i per l’aparició d’un problema tècnic a 

la zona de les cuines en relació a humitats. Malgrat tot abans de Nadal ja hauria d’estar 

tot fet excepte la planta superior on hi haurà un espai per a escalfar menjar amb microones 

i un espai per a àpats de conferències i celebracions. S’hi començarà a treballar durant les 

vacances de Nadal. Quan faci unes quantes setmanes del funcionament del  bar remodelat 

s’enviarà un correu per copsar opinions i suggeriments de millora. 

d) s’ha enllestit el nou local d’estudiants a l’entrada principal de la Facultat i un espai 

d’estudi obert al seu damunt. El local torna a l’edifici de la Facultat després d’haver-ne 

sortit quan la secretaria del BABVE el va desplaçar i s’instal·là al costat del bar-restaurant 

(on una llibreria havia deixat un espai lliure que ara ha estat afectat per les obres del bar-

restaurant). A part del nou local l’espai disponible per associacions d’estudiants es 

completa amb un magatzem sota l’escala principal de Ciències. Es poden utilitzar també 

diversos espais del mòdul CB que hi ha sota la biblioteca. 

e) es farà una nova aula d’informàtica pel segon semestre a la zona del mòdul C5b. 

 

El nou punt de l’informe del degà tracta el ‘Pla de reorganització de les estructures de 

suport tècnic i administratiu’. El degà explica que el pla es desenvolupa lentament. Primer 

se’ns va fer arribar una presentació explicativa del nou pla, després la vicerectora 

econòmica, el vicerector de projectes estratègics i el gestor van fer una ronda de reunions 

amb les facultats per a recollir inquietuds i sembla que es formaran dues comissions (una 

d’organització de la Facultat i l’altra més tècnica) per valorar com s’implementa el model 

a la Facultat. En tot cas l’opinió que va expressar la Facultat a la visita dels responsables 

del model és que estem oberts a considerar canvis però cal tenir en compte que la nostra 

Facultat és particular en molts aspectes . 

Finalment el degà anuncia que vol presentar una sèrie de fets per reflexionar sobre la 

possible nova estructura de graus i màsters (temàtica popularment coneguda com 3+2):  

a) El nou decret (gener 2015) modifica el decret de 2007 sobre la regulació dels graus i 

el decret de 2011 sobre el doctorat. El nou decret dóna flexibilitat als graus per a ser 

d’entre 180 i 240 crèdits (en comptes dels 240 crèdits actuals), remarca que els graus són 



generalistes i els màsters més especialitzats i diu que els treballs de final de grau podran 

tenir entre 6 i el 12.5% del total de crèdits de la titulació (això equival a 22.5 per 180 

crèdits i a 30 per 240 crèdits). També s’hi diu que per accedir al doctorat cal haver superat 

un mínim de 300 crèdits entre grau i màster. 

 

b) La Generalitat el 26 de març d’enguany va crear tres comissions del Consell 

Interuniversitari de Catalunya per estudiar l’impacte de la implementació dels possibles 

canvis en els estudis superiors: 

-comissió de garantia de la qualitat acadèmica: no ha fet cap informe i ha traspassat la 

seva actuació a la comissió de programació i no hi ha oficialment cap recomanació. 

-comissió de garantia del finançament de les universitats: va fer un estudi on concloïa que 

en cap cas es perjudicaria l’actual finançament de les universitats. 

-comissió de garantia d’accés dels estudiants, preus i beques: va redactar un informe en 

què acordà i) l’estructura de preus no incrementarà l’aportació dels estudiants per un 

mateix període de crèdits; ii) tots els estudiants titulats d’estudis de grau de 180 crèdits 

tindran dret, durant els 5 cursos posteriors a la seva graduació, a cursar com a mínim 60 

crèdits de màster al mateix preu públic vigent del grau a través del mecanisme de beques 

Equitat amb l’objectiu final de fer convergir els preus públics de màster amb els de grau. 

 

c) El degà explica que l’any 2011 aparegué un reial decret en què s’estableix el ‘Marco 

Español de Cualificaciones para la Educación Superior (MECES)’, que és una rèplica del 

corresponent marc europeu. Aquests marcs estableixen nivells per a cadascun dels títols 

existents. D’acord amb el MECES hi ha 4 nivells: 

-nivell 1: tècnic superior (formació professional de grau superior) 

-nivell 2: graus (equival al nivell 6 europeu) 

-nivell 3: màsters (equival al nivell 7 europeu) 

-nivell 4: doctorats (equival al nivell 8 europeu) 

 Aquests nivells estan basats en els descriptors de Dublín que indiquen les competències 

a assolir en cada nivell. 

En relació al MECES, a partir de l’estiu d’enguany, han anat apareixent resolucions en 

què s’estableix el nivell MECES que correspon a cadascun dels títols ja extingits. Pel que 

fa a llicenciatures (estudis de 4 anys), ja n’han aparegut per a totes excepte per a la de 

Geologia i se’ls dóna nivell 3 (un més que no pas el grau). En el cas de l’antiga 

diplomatura d’estadística (titulació que comprenia 3 anys) se li ha donat nivell 2. 

D’aquesta manera s’equiparen les llicenciatures amb un nivell MECES de màster i les 

diplomatures amb un nivell MECES de grau. El degà creu que això s’ha fet així per la 

pressió de col·legis professionals que forcen a cursar un màster per poder exercir 

determinades funcions. 

 

d) Abans de destapar-se aquestes equivalències, el vicerector havia pensat diverses 

possibilitats per adaptar-se als nous estudis, algunes propostes passaven per fer graus de 

durada variable: de 3 anys per aquells que pretenen cursar un màster i de 4 anys per 



aquells que no, fins i tot s’havien definit 4 tipus de continguts per al quart any opcional 

de grau (intensificador, internacionalitzador, professionalitzador i minor). El degà creu 

que aquest quart any quedarà en res ateses les consideracions que es deriven de les 

equivalències MECES. Pel que fa a màsters només es mantindrien màsters de 60 crèdits 

si són de caire professionalitzador, en canvi els orientats a recerca tindrien entre 90 i 120 

crèdits. 

Finalment el degà mostra un gràfic on compara dues opcions: mantenir l’estructura actual 

(g4+m1) o modificar-la (g3+m), aquesta darrera amb variants com ara g3+m1, g3+m2, o 

g3+m1+m1. El degà destaca que en el model actual 4 anys (g4) porten a un nivell MECES 

2, mentre que en l’esquema g3+m1, en 4 anys ja s’assoliria un nivell MECES 3. Acaba 

remarcant que el nivells no van lligats a la durada de les titulacions sinó a uns descriptors 

competencials. 

S’obre un torn de paraules per a qüestions relacionades amb l’informe del degà. 

 

Francesc Pi, diu que quan es van transformar les llicenciatures en graus ell era 

coordinador de física i que es van fer un fart de repetir que els nous graus eren equivalents 

a les llicenciatures. Van fer aquesta i altres afirmacions com a resposta a les protestes 

d’alguns estudiants al canvi. Protestes que finalment s’han demostrat justificades. Pi 

considera que amb bona o mala fe hem enganyat els estudiants i demana si podem fer 

alguna cosa per canviar-ho. 

 

Jordina Belmonte s’afegeix a les paraules de Francesc Pi. 

 

El degà entén i comparteix la indignació però puntualitza que no s’ha dit oficialment mai 

que llicenciatura i grau són equivalents per bé que la majoria ens ho em cregut. Remarca 

que quan es va fer la transformació a Catalunya es volia optar per graus de 3 anys però 

en part no es va fer perquè encara hi havia moltes universitats espanyoles que mantenien 

llicenciatures de 5 anys. El degà es mostra pessimista sobre la possibilitat de canviar les 

equivalències que s’han establert ja que al darrera hi ha alguns importants col·legis 

professionals. Lamenta que el 2007 no s’hagués explicitat que graus i llicenciatures no 

són el mateix. Acaba la intervenció dient que som en un moment màxima incertesa 

política i institucional però que cal estar atents a qualsevol moviment d’altres universitats 

ja que si una es decideix a canviar l’estructura docent probablement les altres hi aniran la 

darrere immediatament. 

 

Pilar Casado intervé per demanar més detalls sobre la possibilitat que hi hagi màsters amb 

estructura de 1+1 i es pregunta si no tenim massa màsters en oferta. 

 

El degà respon que seguint el model francès que consisteix en licence+màster1+màster2 

hi hauria la possibilitat de plantejar graus que es poguessin continuar amb un màster 1 

prorrogable a un màster 2. El degà aprofita per recordar que l’actual reforma permetria 



per primer cop reformar graus i màster conjuntament i això cal aprofitar-ho per adequar i 

donar coherència a l’oferta existent. 

 

María Ángeles Benítez intervé per demanar quines mesures té previst d’impulsar l’equip 

deganal per tal d’acomplir el tercer pla per a la igualtat entre dones i homes (2013-2017). 

D’acord amb aquest la Facultat hauria de designar un responsable de seguiment de 

polítiques d’igualtat i demana si s’ha fet. 

El degà replica que ell mateix és el responsable i explica que l’equip ha tractat el tema i 

que és conscient del contingut del pla però reconeix que és mínima la incidència que pot 

tenir la Facultat en l’aplicació del pla. El degà explica que per exemple no hi ha pogut 

haver mai cap degana de ciències simplement perquè no hi ha hagut mai cap candidata. 

Malgrat tot al confeccionar l’equip deganal es va buscar la paritat de gèneres. Pel que fa 

a estudiants també hi ha aproximadament paritat en totes les titulacions excepte a Física. 

En un altre ordre de coses, la Facultat ha atès casos d’assetjament que s’han produït a la 

Facultat 

Jordina Belmonte torna a intervenir per reclamar que també penja de la facultat la 

diplomatura de portgrau en “Dinamització agroecològica local” i en relació a la poca 

assistència a conferències organitzades per la Facultat, demana si podrien gravar-se i 

penjar-se a la xarxa. 

El degà explica que la diplomatura esmentada és un títol de postgrau propi de la UAB i 

no està afectada per la discussió del 3+2. Pel que fa a gravar les conferències, creu que 

podria tenir efectes negatius en l’assistència presencial a les conferències i que a més 

comporta despeses. De tota manera admet que és una possibilitat a considerar i que pot 

ser adient en ocasions en que es prevegi una assistència que pugui desbordar la capacitat 

de la Sala d’Actes. 

S’obre un segon torn de paraules per a qüestions relacionades amb l’informe del degà. 

 

Santiago Maspoch intervé per explicar que a les conferències de degans de Química en 

alguna ocasió s’ha debatut el tema de les competències dels estudis i s’hi han explicat 

sentències que diuen que les competències no van només lligades a una determinada 

titulació sinó també als continguts de les assignatures. 

 

El degà explica que efectivament els col·legis professionals poden decidir quin és el títol 

que es requereix per a poder emetre certes certificacions. Ell, diu, s’ha limitat a exposar 

els fets que s’han derivat a partir del nou decret. Les implicacions que es derivin dels 

nivells MECES i les correspondències exposades no les podem saber. 

Cristina Palet intervé per agrair la benvinguda expressada pel degà als nous membres i 

felicita al seu torn la Jordina Belmonte per la consecució de la distinció María de Maeztu 

i demana consell sobre com optar-hi. Sobre la gravació de conferències creu que la difusió 

és complicada i que fer-la únicament a través de correu electrònic és poc efectiu perquè 

tots rebem massivament multitud de correus. Aprofita la intervenció per exclamar-se del 



fet que s’ha programat la sessió dedicada als premis Nobel en una data en què ja s’havia 

programat un seminari de Ciències Ambientals i que ha calgut reprogramar. Finalment 

sobre el 3+2, es pregunta si els estudiants disposaven de la informació exposada pel degà 

a l’hora de respondre al referèndum que es va realitzar sobre la qüestió per part dels 

estudiants. De nou, creu que es posa de manifest la manca de difusió de la informació. 

 

María Ángeles Benítez intervé per afegir que sobre la difusió per correu electrònic als 

membres dels serveis sovint els passa a l’inrevés del que s’ha dit i queden fora de les 

llistes de distribució. 

 

El degà comenta sobre la difusió de la informació que entre els estudiants la via habitual 

és el Campus Virtual i entre el professorat normalment es vehicula a través dels caps de 

departament o bé els coordinadors de titulació. Finalment pel que fa als serveis qui envia 

els correus és el personal d’administració. Comenta que la difusió per correu electrònic 

no és trivial i que per exemple és impossible enviar un correu electrònic a tots els 

estudiants d’un curs d’una determinada titulació. Per a publicitar esdeveniments altres 

opcions que es contemplen són la instal·lació de pantalles en punts de la Facultat 

anunciant els actes de cada dia, una opció que comporta un cost i que actualment s’està 

avaluant. 

 

Pilar Casado afegeix, sobre el tema de la difusió que lamentablement les notícies que 

afecten a tota una titulació no apareixen ressaltades en un apartat de novetats quan els 

estudiants hi accedeixen. 

 

El degà ho confirma i replica que és un tema de programació de l’aplicació informàtica. 

 

El degà continua lamentant la coincidència de programació de les conferències sobre els 

premis Nobels amb altres activitats programades i procurarà que no es repeteixi. Comenta 

que aquestes conferències s’acostumen a fer en dimecres per interferir el mínim amb la 

docència i es fan anualment poc després del lliurament dels premis a Estocolm. Potser 

aquesta i altres activitats anuals, com ara Sant Albert o la mateixa Junta de Facultat, 

podrien figurar al calendari acadèmic però això també comporta riscos, ja que altres actes 

o activitats, a nivell d’universitat, poden quedar programades a posteriori en les mateixes 

dates obligant a modificar el calendari publicat. 

 

Finalment el degà es mostra totalment d’acord amb les consideracions de Palet sobre els 

estudiants i el referèndum, ara bé ell creu que informa allà on ha de fer-ho (com ara a la 

Junta) i denuncia que no ha vingut mai cap col·lectiu d’estudiants a demanar-li informació 

sobre el tema per bé que estaria encantar d’informar a qui ho demanés. 

 

María Ángeles Benítez torna a intervenir per insistir en el fet que creu que el deganat 

podria incidir en el desplegament del Pla d’Igualtat. 

 



El degà reitera que l’equip ha analitzat la qüestió i es mostra obert a trobar-se amb 

representants de l’Observatori per a la Igualtat i analitzar-ho conjuntament. 

 

Jordina Belmonte torna a intervenir per explicar que demanar la distinció María de 

Maeztu comporta molta feina i que a més calen investigadors garants amb un currículum 

molt bo. De qualsevol manera s’ofereix a donar suport a qualsevol departament o 

institució que decideixi optar-hi. Finalment expressa com a idea regalar el títol de màster 

als graduats de 4 anys com a mostra de protesta i suport als graduats de 4 anys que 

injustament queden amb un nivell MECES 2 en comptes del nivell 3 que reben els 

estudiants de llicenciatura que han seguit uns estructura d’estudis molt similar. 

El degà diu que la idea li ha passat pel cap però segurament hi ha impediments insalvables 

que no permetrien fer-ho, per bé que és possible plantejar un reconeixement parcial, de 

manera que molt fàcilment poguessin assolir el nivell 3. 

 

3.-Torn obert de paraules. 

Cristina Palet explica que llegint l’acta anterior ha vist que s’hi esmentava un Consell 

d’Estudiants i pregunta si ja s’ha constituït. També a l’acta es parla de la comissió 

d’intercanvi que té com a membre un representant de cada titulació i demana quin ho és 

pel que fa a Ciències Ambientals. 

El degà explica que encara el Consell d’Estudiants encara s’està constituint i que 

actualment està en tràmit de redacció i aprovació el reglament del Consell d’Estudiants. 

Lluís Casas explica que la comissió d’intercanvi es reuneix generalment un cop l’any i 

que en general els sots-coordinadors de cada titulació fan de coordinadors d’intercanvi. 

Cristina Palet demana que es prengui nota que en el cas de Ciències Ambientals, que ara 

té dos sots-coordinadors, qui assumirà el paper de coordinador d’intercanvis serà 

Montserrat López. 

Carolina Villa agafa la paraula per declarar que com a estudiant tenia coneixement de tot 

el que el degà ha exposat sobre el tema del 3+2 i que malgrat tot va votar afirmativament 

a l’aturada de modificacions de plans d’estudis en relació a aquest decret. 

El degà replica que evidentment el sentit del vot és lliure per a tothom en qualsevol 

referèndum o votació de tota mena. 

S’aixeca la sessió a les 14:30. 

 

Bellaterra (Cerdanyola del Vallès), a 9 de desembre de 2015. 

 

 

Secretari:      Vist i plau 



       Degà 

 

 


